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ПРОТОКОЛ  

                                                         от 

Работна среща между Областия управител на област В.Търново,  

кметовете на общини – членове на АВиК – В.Търново и  

управителя на „ВиК Йовковци“ ООД, гр. Велико Търново. 

 

Днес, 12 декември 2019 год. от 11.30 часа, в зала № 314 на Областна 

администрация – Велико Търново, се свика  работна среща между Областния 

управител на област В.Търново, кметове и представители на общини – членове 

на АВиК – В.Търново и управителя на ВиК „Йовковци“ ООД, гр. В.Търново, 

свикана по инициатива на председателя на АВиК – В.Търново.  

 

В работната среща участваха:  

Проф.д-р Любомира Симеонова Попова – Областен управител на област 

Велико Търново и Председател на Асоциация по ВиК – Велико Търново; 

Дафина Методиева Стоева – Финансов експерт на Асоциация по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 

Йовковци” ООД, гр. Велико Търново; 

Инж. Емил Дончев Томов – ВиК експерт на Асоциация по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 

Йовковци” ООД, гр. Велико Търново;     

Цветомир Атанасов – Главен секретар на Асоциация по ВиК на 

обособената територия, обслужвана от „ВиК Йовковци” ООД, гр. Велико 

Търново;  

 

Представители на членовете на АВиК – В.Търново: 

- Проф. Георги В. Камарашев – Зам. кмет на Община Велико Търново; 

- Инж. Дилян Стефанов Млъзев – Кмет на Община Елена; 

- Соян Николаев Златев – Председател на Общ. съвет Елена;  

- Михаил Петров Ганев – Кмет на Община Златарица; 

- Инж. Албена Георгиева Петрова – Зам. кмет на Община Павликени; 

- Инж. Петър Викторов Петров – Дир. Д-я УТС на Община Павликени; 

- Николай Георгиев Буюклиев – Началник отдел „ОС“ на Община Полски 

Тръмбеш; 
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- Иван Борисов Шопов – Зам. кмет на Община Свищов; 

- Красимира Иванова Желязкова – Дир. Д-я ОРОПУТ и УС на Община 

Стражица; 

- Инж. Росица Лазарова Господинова – Зам. кмет на Община Лясковец; 

- Инж. Гергана Кръстева Тодорова – Дир. Д-я СЕИК на Община 

Г.Оряховица 

 

и инж. Димитър Владов - Управител на „ВиК Йовковци“ ООД, гр. В.Търново. 

 

С Покана изх. № АВК-ВТ-271/04.12.2019г. всички участници в срещата са 

надлежно уведомени за темите, които се дискутираха. 

 

Проф. д-р Любомира Попова – Областен управител на област Велико 

Търново и Председател на АВиК – В.Търново откри работната среща, като 

приветства членовете на Асоциацията и обяви следния  

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Информация относно актуалното състояние на яз. „Йовковци“ и 

наличен воден обем; 

2. Приоритети в подробната инвестиционна програма на ВиК „Йовковци“ 

ООД за 2020 г.; 

3. Дискусия. 

 

По т. 1 от дневния ред: Областният управител Проф. д-р Любомира Попова 

запозна участниците с подадените от водния оператор данни за язовира.  

Инж. Владов информира за водните обеми към настоящата дата и увери, че 

вероятност за въвеждане на режим на водоподаването през 2020 г. няма. 

 

По т. 2 от дневния ред: Управителят на ВиК уведоми представетелите на 

АВиК, че до края на годината ще се обявят размерите на инвестициите за всяка 

община, след което ще очаква в разумен срок да постъпят предложения за 

конкретни инвестиции от страна на оператора. 

 

По т. 3 от дневния ред: Бяха зададени въпроси относно разработването на 

Регионални прединвестиционни проучвания за нашата обособена територия. 

Председателят на АВиК проф. д-р Попова пое ангажимента да се отправи 

писмено запитване до МРРБ по този въпрос.  
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Беше дискутирана възможността за изграждане на пречиствателна станция 

за питейни води на яз. „Ал. Стамболийски“, от където ще може да се 

водоснабдяват общините Павликени, Сухиндол и Свищов, както и да се подават 

допълнителни водни количества към община Велико Търново и община 

Севлиево.  

 

Други изказвания не бяха направени и поради изчерпване на дневния ред, 

проф.д-р Любомира Попова – Областен управител на Област Велико Търново и 

Председател на Асоциацията по ВиК на обособената територия, обслужвана от 

„Водоснабдяване и канализация Йовковци” ООД, гр. Велико Търново закри 

работната среща. 

 

 

 

 

 

ПРОФ.Д-Р ЛЮБОМИРА ПОПОВА:  ... П 

Областен управител на област Велико Търново 

и Председател на Асоциацията по ВиК на обособената територия,  

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр.Велико Търново 

 

Водещ протокола: ... П 

Цветомир Атанасов – главен секретар,  
Асоциацията по ВиК на обособената територия,  

обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр.Велико Търново 

 

 


